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DOROTEA KOMMUN Minnesanteckning 
 
Kommunala pensionärs- och tillgänglighetsrådet 2023-12-06 
KPTR 
 
 
 
Tid: 09.00-10.45 
Plats: Kommunkontoret, Vita rummet 
 
Närvarande: 
Greger Lindqvist, S, ordförande 
Göran Gunnarsson, L, ordf. VSU 
Håkan Eriksson, C, ordf. MBN 
Sonia Danielsson, SPF 
Ulf Persson, PRO 
Marie-Louise Ahlqvist, SRF 
Vivianne Svanlund, Reumatikerföreningen 
Carina Oscarsson, Neuroförbundet 
Andreas Karlsson, renhållningsingenjör 
Magdalena Eliasson, sekreterare 
 
 
 
§ 1 Mötet öppnas 
Ordföranden hälsar alla välkomna till mötet för kommunala pensionärs- och 
tillgänglighetsrådet (KPTR). 
 
 
§ 2 Justering 
Marie-Louise Ahlqvist utses att justera. 
 
 
§ 3 Hjärtstartare 
Vivianne Svanlund tar upp frågan om hjärtstartare i kommunen och hur viktiga de är. 
Enligt hjärtstartarregistret finns det hjärtstartare i ett par byar som är tillgängliga dygnet 
runt. I dagsläget finns det enbart en på Datakompisen, men man måste ringa på för att 
komma åt den. På Ica finns en hjärtstartare ute men den klarar inte riktigt av kylan. 
Kostnaden för en hjärtstartare är c:a 17 tkr med ett årligt serviceavtal på 1 tkr. 
Fundering om kommunen kan gå in med pengar för placering på Ica eller Systembolaget? 
Finns det pengar att söka?  
Carina Oscarsson ska ta kontakt med civilförsvaret om de kan stötta eller om de har tips 
på vars man kan söka pengar.  
Greger Lindqvist ser över vad kommunen eventuellt kan bidra med.  
Carina Oscarsson tar även kontakt med Rune Hellqvist som troligen både säljer och servar 
hjärtstartare. 
 
 
§ 4 Planering 2024 
Fyra möten planeras under året, februari, maj, september och december. 
Föreslagna datum är: 28/2, 21/5, 26/9 och 10/12. 
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§ 4 Information från renhållningsingenjören 
Kommunen övertar från årsskiftet all förpackningsinsamling och kommer att placera ut 
ett flertal både i samhället och ute i byarna. Dessa kallas återvinningsstationer och 
förkortas ofta ÅVS. Dessa stationer kommer att bestå av nergrävda behållare och 
kommunen kommer få ersättning, under en treårsperiod, från Naturvårdsverket för de 
stationer som finns planerade för idag. 
Soptunnorna skall också bytas ut för alla hushåll, de nya tunnorna kommer även innehålla 
ett fack för matavfall. För fritidshusägare och boende i Doroteahus fastigheter kommer de 
att få slänga sitt matavfall och restavfall på ÅVS:rna. Det krävs dock en ”nyckel” för det. 
En sopbil skall hantera inhämtningen av detta för Vilhelmina, Dorotea och Åsele. 
 
Renhållningen kommer att ta fram en broschyr om hur man ska sortera. 
 
En ny återvinningscentral (ÅVC) planeras på Storberget, den som finns idag på vägen mot 
Avaträsk börjar bli för liten och därför planeras det för en till. 
 
 
§ 5 E45:an  
Belysningen på E45:an slutar vid Åparken. Ett önskemål är att få en gång- och cykelväg 
med belysning till industriområdet. Ett önskemål för att skapa en trafiksäkrare miljö. 
Greger lyfter frågan med Trafikverket. 
 
 
§ 6 Nya genomfarten 
Hur blir det med ett övergångsställe vid ICA, viktigt att bevaka frågan med Trafikverket. 
Vilket miljötänk finns när bilar/lastbilar måste stanna för att mötas vid passagerna? Vem 
har företräde? På de svarta stolparna syns inte reflexerna!  
 
 
§ 7 Genomfart Villagatan 
Villagatan är öppnad inför ombyggnation av nya sjukstugebygget. Än är det inte klart hur 
byggnationen ska utformas. Blir Villagatan fortsatt öppen hela vägen måste det byggas 
gång- och cykelväg och även placera ut farthinder. Det är många barn som har Villagatan 
som sin skolväg. 
 
 
§ 8 Handikapparkeringar 
Man behöver se över antalet handikapparkeringar och placeringarna inom samhället. Det 
finns bara en handikapparkering på MB och ICA, sedan finns det också på Konsum, vid 
Polisen och kommunhuset. Placeringen på MB borde flyttas, gärna till höger om entrén.   
Be polisen se över hur det parkeras vid handikapparkeringarna. 
 
 
§ 9 Ordföranden avslutar sammanträdet. 
 
 
 
 
Greger Lindqvist Marie-Louise Ahlqvist 
Ordförande Justerare 
 
 
 
Magdalena Eliasson 
Sekreterare 


